
 Za priorytety uznano: rozwój sektora us∏ug
turystycznych, unowoczeÊnianie infrastruktury miasta
i uzdrowiska, wspieranie kszta∏cenia kadry i bran˝
potrzebnych w uzdrowisku i oÊrodku turystycznym,
rozwój gospodarki oraz dobrà promocj´ i marketing
- przedstawia∏ efekty prac Marek Dondelewski z
„euroFundusz”. Po zapoznaniu si´ z priorytetami
uczestnicy zgodnie stwierdzili, ˝e do pierwszego nale˝y
dodaç cz∏on „uzdrowiskowych”. W zwiàzku z tym za
g∏ówny priorytet uznano rozwój us∏ug uzdrowiskowych
i turystycznych. - Nie mo˝emy uogólniaç tego zagad-
nienia. Ciechocinek jest uzdrowiskiem i trzeba to
akcentowaç - podkreÊla∏ Andrzej Soborski - prezes
Sanatorium Wrzos.

Propozycje przygotowania przez Rad´ Miejskà
programu wsparcia ma∏ej i Êredniej przedsi´biorczoÊ-
ci  - proponowa∏ wpisaç Ryszard Bukowski - dyrektor
hotelu „Villa Park”. Najlepszym rozwiàzaniem by∏by
system ulg podatkowych. - Nie b´dzie to ∏atwe pod
wzgl´dem prawnym. Taki dokument wymaga m.in.
opinii Komisji Europejskiej, Urz´du Ochrony Konku-
rencji i Konsumentów. Ale to postulat zasadny, na
pewno zostanie wpisany do strategii - wyjaÊnia∏ Marek
Dondelewski z „euroFunduszu”, biura przygotowu-
jàcego miejskà strategi´.

Na kwesti´ Êwie˝ego powietrza zwraca∏ uwag´ by-
∏y radny Jerzy K∏os. - JeÊli nie uda si´ zlikwidowaç
nie tylko dymów, ale tak˝e zapobiec powstawaniu

firm typu tuczarnie w okolicach uzdrowiska, to kto
zechce do nas przyjechaç? - sygnalizowa∏ K∏os. Wanda
Buchalska, prezes MPWiK, zasugerowa∏a, by w∏àczyç
do tych zadaƒ zagospodarowanie terenów nad Wis∏à,
które do tej pory nie sà wykorzystywane, a mogà staç
si´ kolejnà atrakcjà. To spotka∏o si´ z zainteresowanie
zebranych.

W trakcie spotkania zaprezentowano te˝ zadania,
na realizacj´ których miasto b´dzie si´ ubiegaç o zew-
n´trzne fundusze. To rewitalizacja terenów miejskich,
w pierwszej kolejnoÊci parków Zdrojowego i T´˝nio-
wego oraz parterów Hellwiga, w drugim etapie wpisa-
na zosta∏a modernizacja basenu mi´dzy t´˝niami. Choç
o konkretach i szansie na realizacj´ tej cz´Êci mo˝na
b´dzie mówiç dopiero po zrealizowaniu pierwszego
etapu i dok∏adnym wykazaniu op∏acalnoÊci inwestycji,
to kwestia basenu nie mo˝e zostaç pomini´ta. Kolej-
ne inwestycje to: uregulowanie gospodarki wodno-
Êciekowej, budowa ulic ze Êcie˝kami rowerowymi,
modernizacja parkingu i budowa placu kempingo-
wego przy ul. Kolejowej, modernizacja oÊwietlenia i
budowa lamp, budowa szkolnego boiska sportowe-
go, renowacja stadionu, budowa mieszkaƒ, budowa
aquaparku, program ochrony Êrodowiska.

Kolejna dyskusja o strategii we wrzeÊniu. O us-
taleniach i projekcie nowego dokumentu b´dziemy
informowaç na naszych ∏amach.
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Ju˝ po raz drugi na konsultacjach spotkali si´ przedstawiciele miejscowych sanatoriów, hoteli,
firm i miejskich w∏adz. Celem spotkaƒ jest opracowanie aktualizacji Strategii rozwoju Ciechocinka.
Na spotkanie, które odby∏o si´ w ratuszu przyby∏o kilkanaÊcie osób. Wynikiem poprzedniego spotkania,
które odby∏o si´ 29 czerwca by∏a lista priorytetów.

Z ˚YCIA MIASTAZ ˚YCIA MIASTA

Plan przyj´ç wyborców i interesantów przez radnych w siedzibie Urz´du Miejskiego
(poniedzia∏ki, w godz. 13.00 - 15.00)

Przewodniczàcy Rady Miejskiej - Jerzy Sobierajski przyjmuje we wtorki w godz. 14.00 - 16.00

Bartoszek Maciej: 29.10.2007r.

Czajka Krzysztof: 05.11.2007r.

Draheim Jerzy: 12.11.2007r.

Drobniewska Klara: 19.11.2007r.

Jaworski Dariusz: 26.11.2007r.

KanaÊ Pawe∏: 03.12.2007r.

K∏os Artur: 3.09.2007r., 10.12.2007r.

Marjaƒski Wojciech: 10.09.2007r., 17.12.2007r.

Mik∏aszewicz Teresa: 17.09.2007r.

Nocna Aldona: 24.09.2007r.

S∏odowicz W∏odzimierz: 01.10.2007r.

Szcz´sny Piotr: 08.10.2007r.

Âwieczkowski Waldemar: 15.10.2007r.

Zieliƒski Wojciech:  22.10.2007r.


